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Styrelsemöte Saco-S föreningen på KI  
  
Närvarande  
Björn Andersson 
Katarina Bohm 
Taher Darreh-Shori 
Claes Frostell 
Anna Karlsson 
Annica Lindkvist 
Ulrica Lundin 
Helin Norberg 
Wietze de Vries 
 
Frånvarande  
Torkel Falkenberg, Hong Xu 
  
Tid:    Tisdag 1 september, klockan 15.00-16.30  
Plats:  via Zoom  
  

  
Agenda  
  
1. Mötet öppnades av Wietze 
 
2. Dagordningen godkändes 

  
3. Björn valdes till sekreterare och Taher till justerare  

  
4. Presentation av ledamöterna 

 
5. Styrelsen diskuterade förändringar av styrelsens arbete under hösten. Wietze informerade 

om att Torkel kommer att vara sjukskriven under hösten. I hans frånvaro beslutades att 
Wietze kommer att vara ordförande, Claes vice ordförande och Björn sekreterare. 
Representaterna i kommitteerna kommer att vara samma som förut, medan Wietze 
ersätter Torkel i konsistoriet och personalansvarsnämnden. Wietze, Claes och Björn 



kommer att delta i central samverkan. 
 

6. Allmän avstämning: 
Anna rapporterade från KU, att förbättrad etikundervisning, mer pedagogisk utbildning 
och studentenkäter diskuterats. KF och KFUs arbete har ännu inte inletts. 
Rekryteringsnämnden: Ny ordförande, Jesper Lagergren. Flera svåra ärenden där 
forskningsmeriter har vägts emot undervisningsmeriter ligger på bordet.  
Central samverkan: Flera arbetsbrister har kommit in från IMM. På konsistoriets internat 
diskuterades att förbättra processen för rekryterig av administrativa chefer, med 
förhoppningsvis bättre möjligheter för facklig insyn/input. Ett omplaceringsärende på 
FyFa har diskuterats. Facklig representation i fakultetsnämnden har nekats, men ses över. 
Lönerevisionen ska inledas och det kommer att bli ett centralt möte om lönestatistik. 
Datum har inte satts ännu. Flera ärenden rörande Odonten har diskuterats.  
Arbetsmiljönämnden: Nämnden har uttryckt en oro för förtätningar, och en brist på 
konsekvensanalys av dessa. Snabba beslut har tex fattats om förtätningar på labmed, neo. 
Nya riktlinjer behövs. En arbetsmiljödag arrangeras 28/11, med rektor. Nämnden vill se 
över friskvårdsbidraget. De tycker att det är för lågt och att pengarna kommer från fel 
källor. 

 
7. Helin fortsätter som samordnare för platsombuden, tillsammans med Per Hellman. Fyra 

möten planeras i höst. En diskussion om lönerevisionen planeras och en presentation från 
junior faculty om löner. Ersättare för Emile behövs på clintec. 

 
8. Övriga frågor: Katarina: Ska sitta i rådet för systematiskt kvalitetsarbete, nytt råd. 

Helin: Ett nytt diskrimineringsärende ärende har rapporterats från FyFa, rör en doktorand. 
Ett ärende som rör MEB diskuterades och flera ärenden finns. MEBs AC är anmäld. 
Taher rapporterade att NVS vill förlänga prefekten ytterligare tre år. Ska det samverkas 
bättre? 
Flera i styrelsen ska få tillgång till SACO-mailen.  

  
9. Mötet avslutades 

 
 
 
 
 
Björn Andersson  Taher Darreh-Shori 
Sekreterare   Justerare 
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